

《单词百科:providers是什么意思?providers怎么发音?providers的解释和用法》

英语单词providers是什么意思?providers怎么读?providers怎么发音?简答网为您整理了providers的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



providers怎么读

providers的读音:[pr 'va d z]

providers的意思

1、n.供应者,提供者,(尤指)维持家庭生计者(provider的名词复数);

providers的相关词组

- 1、health care provider 医护人员;[医]保健提供者;
- 2、service provider 业务提供商;

3、service providers 业务提供商(service provider的名词复数);

providers的双语例句

1、We are one of the largest providers of employment in the area.

我们是本地区最大的雇主之一。

2、Check invoices from Export Service Providers (Freight Carriers and Customs Brokers).

审查出口费用的发票 (货运承运人和报关行).

3、Some CRM providers, such as PDSC, are focused on service.

一些CRM软件商, 例如PDSC,就致力于服务功能.

4、Please wait while the wizard downloads information about the service providers.

向导正在下载有关服务提供商的信息,请稍候.

5、They remain the main providers of sports facilities.

他们仍然是体育设施的主要提供商。

6、The intra-region flow is also shaped by the location of providers.

地区间流动是由供应商的地理位置所决定.

7、How goods are paid for, and payment security, will be a challenge for m-commerce providers.

怎样缴付购物款以及如何确保安全缴款, 将成为移动商务服务商面临的一大难题.

8、Manage and motivate the service providers to achieve the performance indicators.

管理并激励服务供应商达到各项绩效指标.

9、Yes, there are some free e-mail account providers on the Web.

是的, 网上有很多免费 电子邮件 账号提供商.

10、Providers of goods and services include owners, managers and workers.

提供商品和服务的人包括业主、经理和工人。

11、The service providers can only collect simple rentalfee from their customers.

服务供应商能得到的,仅仅是从客户那?收到的网路租赁费罢了。

12、Analysis of the managings strategies of Telecommunicaton Service Providers in 3 G.

浅析电信运营商在3G中的经营策略。

13、Do you have written standards for service providers'physical and procedural security?

你有为服务供给者实际的和程序的安全写标准 吗？

14、The model comprises of markets, resource consumers, resource providers and their interactions.

该模型包括市场、资源消费者、资源提供者以及它们之间的相互作用。

15、Do you have internal controls for the selection of service providers?

你为服务供给者的选择有内在的控制 吗？

以上是简答网为您整理的providers怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于providers

的用法、providers的释义、p

roviders的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/providers>